

REFERAT nr. 6, 20.5.20

Tilstede: Sigve Nordrum, Tone Bjørseth-Andersen, Monica Walter, Marianne Brænden, Øyvind Teigen, Lars Kostveit, Kristina Vestveit Nervold, Kjersti Engeseth, Peter Svelander, Pål Rønning, Anne Marit Næss, Toril Wiig og Anja Kingdon

Referent: Anja Kingdon

Fraværende: Tone Skori, Anniken Elisenberg og Marianne Lefdal

Sted: Tlf-møte <https://join.skype.com/f1GdavPEfyJH>

Neste møte: 3. juni

Agenda:

1. Godkjenning av referat fra møtet 22.4.20 (til vedtak)
2. Gruppene (til orientering)
3. Rekruttering (til orientering)
4. Status korona (til orientering)
5. Økonomi (til orientering)
6. Anlegg (til orientering)
7. Årsmøte (til orientering)
8. Workshop november (til orientering)
9. Eventuelt

#	Sak	Ansvar	Når
1	Godkjenning av referat fra møtet 22.4.20 Godkjent.		
2	Gruppene Ungdomsutvalget Se informasjon under punkt 3 Fotball Vi har sesong nå, men litt annerledes. Alle har fått tilbud om å trene og fått treningstid. Alle har takket ja, men noen lag har vurdert det dit at de ikke klarer å håndheve 1 meters regelen, gjelder de yngste. Spillerne respekterer reglene. Oppmykningen som har blitt gjort med 5 i en gruppe til 20, samt keepertreninger har blitt godt mottatt, en progresjon i riktig retning, har vært fint. De fleste ønsker å komme tilbake til treningen. Det er i dag kommet ut informasjon fra helsemyndighetene om å åpne opp mer og med kontaktidrett fra 1. juni, så får vi se om Regjeringen enig. Vi har valgt å sende ut treningsavgiften i tre deler, juni, juli og september. Ingen som har falt fra, men det er noen som har valgt å ikke være med på trening, men vi håper de kommer med etter hvert. Sliter med å få foreldre til å bidra, og det gjelder ikke bare under korona-situasjonen, og særlig i barnefotballen generelt. SPU og fotballskolen, 3 uker med full aktivitet i sommer – vi får se om vi klarer å gjennomføre det ut ifra reglene, det ser nå bra ut. For 2013 og 2014 årgangene arrangeres det OBOS-miniligaen – se om vi får det til. Hopp Amatørgruppa har ingen aktivitet, det er noen snakker om å delta på sommerhopping. Er i dvalemodus skal se litt på vedlikehold av Jardarkollen.		

	Vi må ha ny trener fra høsten – det er viktig for rekrutteringen. Han vi har hatt går til studier og førstegangstjeneste. Har hopp noe kontakt med Lurås Oftebro guttene? Det er ingen aktiv kontakt, ikke noe ifb. trening og konkurranser. Men de er gode forbilder og en ressurs iht. rekruttering. Langrenn Vi er ferdig med hovedsesongen, men gruppene fra 13 år og eldre er godt i gang med sommertrening. Ved utvidelse av flere i en gruppe, ble det typisk at man glemmer seg og det er fort at det blir for tett, men med god informasjon i etterkant har vi gjort justeringer. Alle er glade for å starte med trening. Jardtrollen vil merke at det ikke er som normalt. Sommercampen skal arrangeres, det kan være at antall påmeldte blir færre. Sykkel Går bra med sykkel, fått lov til å sykle i små grupper – det er positivt. Korona har ikke ført til mindre aktivitet, vi har flere betalende i år enn i fjor. De fleste sykler alene eller i små grupper. Avlyst de fleste prosjekter, også Jotunheimen rundt. Forsøker å få i gang en tur til høsten, subsidiere med sponsormidler. Gjennomført søppeldugnad – en tung dugnad med mange eldre. Vi hadde planer om å gi den til noen andre grupper, men trenger inntekten fra dugnaden når sponsormidler har blitt lavere. Satt i gang prosjekt med terrengsti i Tanumskolen, bra for nærmiljøet. I prosess med å kontakte grunneier for å anlegge en sti som er mer tilpasset sykling, det er mange syklist i skogen, som nå deler sti med de som går/løper. Styret har snakket om høringsaken om utvidelsen av Slepends stasjon. Sykkelgruppa ser behovet for en bedre sykkelparkeringsløsning, foregår mye sykkeltyverier på stasjonen. Volleyball Vi samarbeider med Asker og deltar på sandvolleyball under Asker regi. Ønsker å komme i gang med innetrening, kommunen har åpnet for dette, men vi trenger vaskeinstruks. Nettet er på plass på sandvolleyballbanen, mange som bruker banen, men ikke noe er organisert. Vår økonomi er bra, skyldes hovedsakelig at vi ikke har kostnader ifb. stevner. Friidrett Vi har aktivitet i små grupper, de som er med i den harde kjerne får god trening. Men vi er short på trenere og vi er normalt i BIP, vi er spent på hvor mange utøvere vi får inn utover den harde kjernen. Gjennomfører søppeldugnad i neste uke, midlene skal brukes på trenere for å også få økt rekrutteringen. Utfordring med leder av gruppen. Om dette ikke er på plass en uke før 11. juni, når dokumentene skal offentliggjøres, er det i orden at det er klart til 1. juni. Det kommer grasrotsøknad på staver. I disse tider kan vi ikke låne andres, vi må ha egne – et er morsomt at vi har stavhoppere i Jarda. Håndball Ingen til stede.		
--	---	--	--

3	Rekruttering Antall aktive medlemmer er viktig for Jardar, at fleste mulig får ta del – i tillegg har vi den økonomiske delen av det. Er noen grupper engstelig for rekrutteringer spesielt fra de yngre? - Hopp er på sparebluss, vi er en liten gjeng og veldig spent på hva som skjer med 1. klassingene om vi klarer å få en interesse blant dem. Det er styrke at vi har utstyr å leie ut. Vi må være på tilbudssiden, håper på snø, det er premiss nr 1. - Volleyball rekrutterer eldre, har hatt godt med påfyll også fra utenfor Jardar. Blir spennende å se hvor mange vi er når vi starter opp for fullt. - Fotball, det kan skje at noen faller fra – vi har slitt med frafall de senere årene så fokus på rekruttering er bra. Hvordan kan klubben bidra mest mulig på støtte gruppene best mulig, kan klubben gjøre noe? - Fotballen har en person som jobber med rekruttering. Fint for denne personen å kunne samarbeide med andre grupper. - Et tema for SU møte, samle gruppene og utveksle litt ideer. - Innpass på skoler til høsten for å informere om klubben. Kommunisere via skolen er bra. Involvere ungdomsutvalget. Ungdomsutvalg: Anniken som leder ungdomsutvalget, kunne ikke komme i dag. Vi har hatt et digitalt møte og et fysisk møte denne uken som også Sigve og Anja var med på. De er engasjerte og flinke, viktig at vi hører på dem og tar de på alvor. Noen punkter fra sist møte: - Beholde barn og ungdom: fokusere på ungdomstrenere, det er positivt med ungdomstrenere, de forstår barna på en annerledes måte enn foreldretrenere, har en nærmere alder og barna ser på de som forbilder. Fokus på å utdanne ungdommer. - Forslag om en slags Jardardag, ikke i konkurranse med Jardardagen. Ungdommer samles per kull og har en dag hvor de prøver hverandres idretter – det var et stort ønske. - De kan bidra med kommunikasjon på andre medier enn vi bruker i dag, kanskje Instagram og Snapchat. Det bør vi satse på – det er viktig iht. rekruttering. Ungdommen kan ta en take-over, hvor f.eks instagram-kontoen deles på omgang i de forskjellige gruppene, hvor de deler kunnskap om sine sporter med hverandre og kan vise frem fra cuper, treninger etc. - Allidrett for ungdom – fokusere på de som ikke vil bli enere – mer lek og moro også for ungdom. - Ungdommen i utvalget bør bli invitert på gruppestyremøtene – de er flinke og aktive, og ønsker å bidra. - Konkret forslag om styrkerom der scenen i gymsalen er - Bedre vask under tribunen i Combihallen Aktivisere barn, unge og voksne er viktig.	Tone B-A Anja	
---	--	------------------	--

	Hvordan er saksgangen – ungdomsutvalget kan komme med innspill til hovedstyret og gruppestyrene, vi som fatter beslutningene. Hvordan vi sikrer saksgangen? Vi kan ta opp et av forslagene på hovedstyret, vi kan ut ifra en liste diskutere de punktene som er interessante og relevante – de kan få jobbe litt med å legge det frem også. Det er viktig at de står for det de legger frem, ikke gi seg om vi voksne ikke hører på dem.		
4	Status korona Drøyt 2-3 måneder med tiltak, koronautvalget som har bestått veldig mye av Marianne og Anja, men også Monica, Tone og Sigve, har lagt ned en betydelig arbeidsmengde – honnør til utvalget fra Sigve. Noen endringer fra forrige møte: Det har blitt mer og mer aktivitet, også for de aller yngste. Håndball og volleyball kan bruke samme ball. Gruppene har blitt større fra 4 til 20 og meteren fra 2 til 1. Fortsatt permitteringer, men ved oppstart av treinger ble trenere innkalt til arbeid igjen, noe vi kan gjøre i en 6-ukers perioden. Combihallen kan benyttes fra i dag frem til 15/8 men her er det mange spørsmål som det må tas stilling til før vi åpner for trening. Anja sjekker opp rundt renhold av spesielt gulv og driftstilskudd. Informasjon – viktig at informasjonen med alt vi må forholde oss til går helt ut til de enkelte lagene, utøverne, foresatte og smittevernansvarlige, her må gruppene bistå slik at det blir tatt tak i. Og at ny informasjon kommer ut så fort som mulig. Helsedirektoratet og FHI kom i dag med forslag om å åpne for all barne- og ungdomsidrett opp til 20 år, på grupper inntil 20 inkludert kontaktidrett fra 1. juni, Regjeringen gjør nå sine vurderinger. Alle forbund har fått beskjed om å komme med nye retningslinjer for sine idretter innen 1. juni. Informasjon må ut så fort som mulig.	Anja	Snarlig
5	Økonomi Regnskapet per april viser et underskudd på ca. 180 000 kr totalt for klubben. Sammenliknet med fjoråret ser vi nå tydelig at vi har lavere kostnader, og vi ser også at det på inntektssiden er reduksjon iht. korona-effekten som blant annet for leie av klubbhuset, kioskinntekter og parkeringsinntekter. Men her har vi altså fått kompensasjon på kr. 139 000 for tapte billettinntekter og kr. 22 000 for avlyst FFO. Vi fikk ikke noe av det vi søkte om på tapte inntekter utleie, som ventet iht. kriteriene. Håper dette kommer på en neste pakke. Likviditeten er viktig å holde kontroll på som daglig leder passer ekstra godt på, er nå på ca. kr. 900 000 kr. Tilskudd fra kommunen kom nå i mai på litt over kr. 170 000, lokale akt. midler fra NIF kommer i august på ca. 400 000, disse er også varslet å komme på et tidligere tidspunkt. Norsk Tippings andel jan-april er utbetalt i mai på kr. 112 600. Vi har også mottatt utstyrstilskudd for fotball (kr. 13 635), langrenn og hopp (kr. 45 295, fordeling kommer), volleyball (kr. 5 723) og allidrett (kr. 9 703) på totalt rundt kr. 70 000. Søkelys på hva som kommer av tapte inntekter iht. arrangementer, og hvilke kostnader som ruller og går.		

	Kommende inntekter: - Treningsavgift fotball på litt over 1 000 000 - Sommerskoler - Lam 375 000 - NAV - Treningsavgifter andre grupper fra høsten av, bør fakturere i september Kommende kostander: - Feriepenger juni 150 000 - Vedlikehold kunstgress juni 45 000 - Utstyr fotball iht. oppstart sesong 90 000 - Jardardagen – her går vi minimalt i underskudd, skal vi legge mer trykk på rekruttering i år? Merkostnad Volleyball ønsker å fakturere treningsavgifter i august/september.		
6	Anlegg Ringeriksbanen ble ikke tatt med i forslag til revidert nasjonalbudsjett nå i mai og er dermed ytterligere utsatt. Regjeringa har varslet endelig investeringsvedtak i mai 2021. Det betyr tidligst oppstart 2022 og ferdigstillelse tidligst 2030. Det legger føringer på området i lang tid, uvisst. Er det fortsatt et behov å samle andre grupperinger i området i et fellesmøte? Vi ser ikke at det lenger er et behov. Jardar har kommet med innspill både i fase 1 og 2, FAU mistet sitt innspill i fase 2, usikkert hva det skyldes, men uansett har kommunaldepartementet meldt fra om at det ikke er mulig å komme med ytterligere innspill. Vi har fått tilbakemeldinger på våre innspill, ikke blitt lovet noe og de sier det er for tidlig å komme med noe rundt erstatninger. Enighet om at vi ikke legger mer trykk på denne saken. Kan kommunen se på andre planer som har ligget på vent ift. Ringeriksbanen? Det er usikkert. Positivt at kommunen har tatt med sandvolleyballbanen inn i anleggsplanen 2021. Slependen stasjon, det er vanskelig å se at det berører Jardar direkte, det ligger litt unna våre anlegg og en sykkelparkering har ikke noe med Jardar å gjøre direkte. Enighet om det. Og det er bra at nærmiljøet har engasjert seg.		
7	Årsmøte Forslag om å gjennomføre årsmøtet på klubbhuset - enighet om det. Nyheten om årsmøtet må oppdateres iht. at saker til behandling må inn senest 28. mai, og grunnet Covid-19 må vi praktisere påmelding med frist en uke før. Vi er aldri fler enn 40, ingenting som tyder på at det skal komme mange flere enn det. Blir vi flere blir disse invitert via Teams e.l. Oppdatering av budsjett 2020 iht. det vi vet vil få økonomiske følger – Anja sjekker med gruppene og inviterer til møte ved behov.	Anja Alle	22. mai 2. juni
8	Workshop Det er sendt ut Doodle-innkalling på valg av lørdager i oktober/november. Mye tyder på at vi tar utgangspunkt i materie fra forrige workshop, men vi kommer nærmere tilbake med program.		
9	Eventuelt Jardardagen – fokus i år blir å sørge for at vi bruker dagen på å rekruttere nye medlemmer og ta vare på de vi har. Vi engasjerer ungdomsutvalget rundt		

	planleggingen og tar et møte med de før neste styremøte 3. juni, som i hovedsak skal dreie seg om årsmøtet, men Jardardagen kommer med som et punkt på agendaen.		
--	--	--	--

